
Fico zatrúbil do boja proti vojnychtivým
okupantom! “Tritisíc amerických vojakov,
ktorí sem prídu na nezmyselné provokačné
cvičenie, národ privíta protestami a
referendom.” A čo tak obrovský generálny
štrajk a vyhnanie koaličných vlastizradcov?
Zopakuje Fico Toronto?
- CZ24 News | 31. ledna 2022

SLOVENSKO: Opozičný líder Robert Fico (Smer-SD) vyzýva na protesty Slovákov aj počas
vojenského cvičenia Saber Strike, ktoré organizujú slovenské Ozbrojené sily a americká
armáda vo výcvikovom priestore Lešť a na Sliači. Fico chce takýmto spôsobom zatlačil na
parlament a prezidentku, aby neprijímali nevýhodnú bilaterálnu vojenskú dohodu s USA.

Fico v nedeľu vo videu na sociálnej sieti zdôraznil, že Slovenská republika nie je dlžníkom Ukrajiny.
Uviedol príklad, keď v minulosti počas plynovej krízy požiadal ukrajinskú stranu o pomoc, a táto
prosba zostala nevypočutá. “Nie len že nám nepomohli, ale ešte urobili aj všetko preto, aby som
zmeškal ďalší míting s ruským prezidentom Putinom.” spomína expremiér.

“Naopak, keď Ukrajina potrebovala plyn a išli takmer zamrznúť, tak to bolo Slovensko,
ktoré reverzným tokom tejto krajine pomohlo,” povedal Robert Fico s tým, že nevidí
dôvod, prečo by sa SR mala angažovať v rusko-ukrajinskom konflikte “My s tým nemáme
nič spoločné!”.

Fico poďakoval ľuďom, ktorí sa v stredu 26. januára zúčastnili protestného zhromaždenia pred
Prezidentským palácom. Podľa jeho odhadov prišlo kontroverznú vojenskú zmluvu DCA medzi SR a
Spojenými štátmi veľmi jasne odmietnuť asi 4-tisíc občanov.

Robert Fico podotkol, že prezidentka Zuzana Čaputová a členovia vlády Eduarda Hegera robia
“vojnovú politiku”, na rozdiel od mnohých významných svetových politikov, ktorí sa snažia situáciu
skôr upokojovať.

Šéf Smeru sa obul aj do škandalóznej propagačnej kampane Ministerstva zahraničných vecí, ktoré v
grafike na sociálnych sieťach podporujúcej vojenskú zmluvu DCA použilo deti. “Takéto niečo som
nikde na svete nevidel, že by vojnové veci podporovali politici na plagátoch obrázkami nejakých
detí…”
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Vyhlásil, že ak dôjde k definitívnemu podpisu zmluvy vo Washingtone, bude potrebné
okamžite začať so zberom petičných hárkov na referendum. To je podľa Roberta Fica jediná
cesta, ako vypovedať danú dohodu a “poslať amerických vojakov zo Slovenska preč”.
“Pretože inak ich tu budeme mať minimálne 11 rokov.”

Okrem zmluvy DCA Fico kritizuje aj pripravované vojenské cvičenie slovenských a amerických
vojakov na našom území. “Dobre počúvajte, príde sem 3-tisíc po zuby ozbrojených amerických
vojakov vrátane tisíc kusov techniky No nech mi nikto nepovie, že to nie je plánovaná akcia,
ktorá má eskalovať napätie v súvislosti s konfliktom na rusko-ukrajinských hraniciach,”
vyjadril sa Fico.

Pýta sa, načo je dobrá prítomnosť amerického kontingentu, ktorý predstavuje väčšiu bojovú silu ako
celá slovenská armáda. Preto v Národnej rade SR inicioval rokovanie o tom, aby sa v súčasnom
citlivom období takéto cvičenie na Slovensku neuskutočnilo.

Ak vláda a prezidentka proti tomuto cvičeniu nezakročia, podľa Fica je potrebné hľadať spôsoby, ako
týchto Američanov na Slovensku privítame. “Ale pekné privítanie to určite nebude,” avizuje predseda
Smeru-SD.

Vzájomne si pomáhame

Vážení čitatelia, ďakujeme Vám, že ste si prečítali článok a ak si myslíte, že si zaslúži, aby si ho
prečítali viacerí, poprosíme vás o zdieľanie pomocou tlačidla f – zdieľať, ktoré nájdete pod článkom.
Pomôžete tak rozšíriť informačné pole o faktoch, ktoré sa z iných médií verejnosť nemá ako
dozvedieť.
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